
 

 

Öjebyns IF P11 
Mötesanteckningar 

2018-09-25 

I. Mötet inleds 

Ulrika Eriksson inledde ordinarie mötet för  ÖIBF P11 vid 18:00 den 25/9 -18 på 
Öjebyn IBF kansli. 

II. Närvarokontroll 

Petter Friberg genomförde en närvarokontroll. Följande personer var närvarande: 
Ulrika Eriksson, Sara Renström samt föräldrar enligt SISU-blankett. 

III. Godkänn protokollet för senaste mötet 

Ej aktuellt. 

IV. Aktiva frågor 

a) Föräldragrupp: Ingen just nu, men laget behöver 3-4 st. 
Huvudtränare: Ulrika Eriksson. 
Tränare och Lagledare: Sara Renström, det skulle behövas 2-3 ST till. 
Webbansvarig: Petter Friberg. 
Kassör: Therese Wikström 
 

b) Avgifter: Avhandlades och följande utgifter kommer under säsongen. 
Medlemsavgift 200kr och deltagaravgift 300kr. Det beslutades att vi inte 
skulle arbeta in något till lagkassan denna säsong. Förtjänsten av 
sammandraget skall räcka tills vidare. Det diskuterades även möjligheten om 
diskussion skulle kunna initieras, om någon har det tufft ekonomiskt. Ta 
kontakt med ledare om aktuellt.  
Det skulle vara bra om det skapades ett lagkonto, som det går att swisha till, 
inför framtiden. 
 

c) Meddelande av frånvaro: Görs på gästbok och så snabbt som möjligt, så 
tränarna ska hinna planera träningen. 
 

d) Cuper: 
RCC-cupen, Långskatans IF(10/11) 700kr/lag. Här är anmält 2st lag, vilket 
blir en minuspost på lagkontot(-1400kr). Detta funkar, eftersom intäkterna 
från sammandrag går till detta, justeras av Öjebyns kassör. 
Glenncupen(16/3). Kostnadsfri eftersom det är Öjebyns egen turnering. 

 
e) Serier: (1x24min), halvplan. 5 lag/grupp, så det blir 4 sammandrag och 12 

matcher totalt/lag. Ett lag står över varje sammandrag. Det diskuterades om 
resor till borta sammandrag, det kan bli en del långa resor bland annat 
Malmberget, Arjeplog och Arvidsjaur. Hyra buss alternativt föräldrar som får 



 

 

köra. Dessa sammandrag är inte planerade, kan bli kollision med hockeyns 
Björnliga.  
 

f) Åtagande: Ett sammandrag i Hortlax, skall vi anordna där en föräldragrupp 
behövs till att fördela arbetsuppgifter. Om det inte finns en föräldragrupp när 
det blir aktuellt, så kommer en utses av nuvarande ledare. Även under 
träningstillfällen kan det behövas hjälp av föräldrar, med sarger och diverse. 

 
g) 2 helt nya målvaktsställ kommer vi till våra målvakter. De som kommer vilja 

stå under säsongen matcher kommer ges möjlighet att träna under ett 
träningspass, alltså inget byte av målvakt under träning. Medicinväska finns 
och 22st. matchtröjor, som de föräldrar som var på plats signerade ut. Det blir 
en avgift om det inte återställs på 500 kr. 

h) Tränarutbildning som hålls av Öjebyn IBF kommer hållas under hösten. 
Denna kommer Sara och Ulrika deltaga på, möjligt med flera. 
  

V. Nya ärenden 

a) Förfarande vid borta sammandrag. 
b) Ekonomi, hur får vi in pengar till lagkassan Fika lotteri, plastpåsar, toapapper 

etc. 
c) Föräldragrupp. 
d) Flera tränare. 

 
VI. Mötets avslutande 

Ulrika Eriksson förklarade mötet avslutat klockan  1900. 

Protokoll inlämnat av: Petter Friberg 

Protokoll godkänt av: Namn 
 


